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Protokół  nr XIII/07 
 
z obrad XIII sesji Rady Miasta Ełku, która odbyła się w dniu 28 sierpnia 2007 roku  
w godzinach  1100    - 1325    w sali konferencyjnej Urzędu Miasta w Ełku. 
W obradach uczestniczyło 23 radnych,  na ogólny stan 23 (lista obecności w załączeniu  
do protokółu).   
  
 

Porządek obrad: 
1. Otwarcie sesji,  stwierdzenie prawomocności. 
2. Przyjęcie protokołów  z  XI i XII sesji. 
2. Zmiany w porządku obrad. 
3. Sprawozdanie Prezydenta Miasta dotyczące  bieżącej działalności. 
4. Podjęcie uchwał w sprawach: 

1) zmian w budżecie miasta Ełku na 2007 rok, 
2) ustalenia najniższego wynagrodzenia zasadniczego w jednostkach 

organizacyjnych Gminy Miasta Ełku, 
3) uzgodnienia ustalenia wartości jednego punktu w złotych dla pracowników 

samorządowych zatrudnionych w jednostkach organizacyjnych Gminy Miasta 
Ełku, 

4) zawarcia porozumienia z Powiatem Ełckim dotyczącego świadczenia przez 
Mazurski Ośrodek Doskonalenia Nauczycieli w Ełku usług edukacyjnych                  
w zakresie doradztwa metodycznego i doskonalenia zawodowego nauczycieli 
oraz kadry kierowniczej szkół i przedszkoli publicznych, dla których organem 
prowadzącym jest Gmina Miasto Ełk, 

5) upoważnienia Prezydenta  Miasta Ełku do przyjęcia środków finansowych na 
dofinansowanie projektu pn. „Budowa boiska wielofunkcyjnego” oraz 
ustanowienia formy zabezpieczenia prawidłowej realizacji umowy, 

6) polityki oświatowej Miasta Ełku na lata 2007 – 2013, 
7) ustalenia stawki jednostkowej dotacji przedmiotowej na realizację zadań 

własnych gminy dla zakładu budżetowego pod nazwą: Miejski Ośrodek Sportu            
i Rekreacji, 

8) uzgodnienia treści projektu rozporządzenia Wojewody Warmińsko-Mazurskiego 
w sprawie Obszaru Chronionego Krajobrazu Pojezierza Ełckiego, 

9) wyrażenia stanowiska o przebiegu drogi ekspresowej „Via Baltica”, 
10) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia wieloletniego programu 

gospodarowania mieszkaniowym zasobem miasta w latach 2004 – 2009, 
11) powołania zespołu opiniującego kandydatów na ławników. 
 
5. Informacja z wykonania budżetu Miasta Ełk za I półrocze 2007 roku. 
6. Interpelacje i zapytania radnych. 
7. Oświadczenia i wolne wnioski.  
8. Zakończenie obrad. 

 
 

Do punktu –1- 
Na wstępie sesji został odegrany hejnał Miasta Ełku. 
Przewodniczący  Rady  Andrzej Orzechowski powitał wszystkich zebranych                      

i otworzył XIII sesję Rady Miasta Ełku.  Stwierdził prawomocność obrad.  
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Przewodniczący Rady Miasta udzielił głosu Komendantowi Powiatowemu Policji               
w Ełku Markowi Hyzopskiemu, który wręczył Prezydentowi Miasta Tomaszowi 
Mariuszowi Andrukiewiczowi brązowy medal za zasługi dla policji. Medal został 
przyznany decyzją Nr 2/K/2007 Ministra Spraw Wewnętrznych i Administracji z dnia               
19 czerwca 2007 roku. 

 
 Do punktu –2- 

Przewodniczący  Rady  Andrzej Orzechowski poprosił o zgłaszanie uwag, 
zastrzeżeń do protokołów nr XI/07  i nr XII/07 z dnia  31 lipca 2007 roku. 

W związku z brakiem zastrzeżeń Przewodniczący  Rady  Andrzej Orzechowski 
poddał pod głosowanie przyjęcie protokołów, kolejno: 
– protokół nr nr XI/07  z dnia 31 lipca 2007 roku;  22 głosami „za” - jednomyślnie „za” 

radni przyjęli protokół. W trakcie głosowania nieobecny radny E.Palczewski. 
– protokół nr nr XII/07  z dnia 31 lipca 2007 roku; 22 głosami „za” - jednomyślnie „za” 

radni przyjęli protokół. W trakcie głosowania nieobecny radny E.Palczewski. 
 
    

Do punktu –3- 
 Przewodniczący Rady Miasta Andrzej Orzechowski poprosił o  uwagi lub wnioski 
do rozesłanego porządku obrad.  
 
 Prezydent Miasta T.Andrukiewicz zgłosił wnioski: 
>  o skreślenie z porządku obrad w punkcie 4 podpunktów: 
–  4)11 podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego zwanego „Ełk – Nadjeziorna”, 
– 4)12 podjęcie uchwały w sprawie nadania nazw ulicom na os. Jeziorna w Ełku. 
>  o uzupełnienie propozycji porządku obrad, w punkcie 4 o podpunkty kolejno: 
– 4)7 podjęcie uchwały w sprawie ustalenia stawki jednostkowej dotacji przedmiotowej 

na realizację zadań własnych gminy dla zakładu budżetowego pod nazwą: Miejski 
Ośrodek Sportu i Rekreacji, 

– 4)8 podjęcie uchwały w sprawie  uzgodnienia treści projektu rozporządzenia 
Wojewody Warmińsko-Mazurskiego w sprawie Obszaru Chronionego Krajobrazu 
Pojezierza Ełckiego, 

– 4)9  podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia stanowiska o przebiegu drogi 
ekspresowej „Via Baltica”. 

 
  Innych wniosków do porządku obrad nie zgłoszono. 
 
 Ponieważ nie ma sprzeciwu do wniosków zgłoszonych przez Prezydenta Miasta, 
radny Jerzy Czepułkowski zawnioskował, aby przegłosować łącznie  wszystkie 
zaproponowane zmiany w porządku obrad. 
 Radni przez aklamację wniosek przyjęli. 

 Przewodniczący Rady Miasta A.Orzechowski poddał pod głosowanie wnioski 
zgłoszone przez Prezydenta Miasta dot. zmian w porządku obrad - wyżej zacytowane; 22 
głosami „za” - jednomyślnie „za” radni przyjęli wnioski. W trakcie głosowania 
nieobecny radny E.Palczewski. 

 Radna W.Paczkowska poinformowała, że nie brała udziału w głosowaniu, a liczba 
głosów „za” wyniosła 22. Na sali obrad jest 22 radnych. 
    Przewodniczący Rady Miasta Andrzej Orzechowski dokonał reasumpcji 
głosowania. Powtórzył wniosek dot. zmian w porządku obrad zgodnie z wnioskami 
zgłoszonymi przez Prezydenta Miasta i poddał pod głosowanie; 22 głosami „za” - 
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jednomyślnie „za” radni przyjęli wnioski. W trakcie głosowania nieobecny radny 
E.Palczewski. 
    Następnie Przewodniczący Rady Miasta Andrzej Orzechowski  poinformował, że 
Rada wprowadziła zmiany w porządku posiedzenia zgodnie z przegłosowanym                        
i przyjętym wnioskiem. Odczytał porządek obrad po zmianach. 

 
 Do punktu –4- 
 Sprawozdanie z działalności Prezydenta Miasta Ełku w okresie od dnia               
27 lipca 2007 r. do dnia 23 sierpnia 2007 r., w załączeniu do protokołu. 

Prezydent Miasta T.Andrukiewicz w uzupełnieniu informacji na piśmie 
przedstawił działania, jakie podejmowane były w ostatnim czasie.  

 
  
Do punktu –5- 
1) Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2007, w załączeniu do 
protokołu. 
  Przewodniczący Rady Miasta A.Orzechowski poprosił o krótką prezentację 
zmian w budżecie. 
 Zastępca Prezydenta Miasta A.Urbański zgłosił autopoprawkę do przedłożonych 
zmian w budżecie miasta, poprzez wprowadzenie po stronie dochodów i wydatków 
kwoty w wys. 18.820zł. Kwota ta jest dotacją Gminy Ełk za czerwiec  2007 roku zgodnie 
z zawartym porozumieniem w sprawie uczęszczania dzieci z Gminy Ełk do miejskich 
przedszkoli i oddziałów zerowych. Pismo - znak:WE 4037-6/2006 z dnia 28.07.2007r. 
zawierające szczegółowy opis do zmian w budżecie, stanowi załącznik do protokołu. 
 Skarbnik Miasta J.Wróbel omówił projekt uchwały wraz z autopoprawkami 
Prezydenta Miasta, które radni otrzymali na piśmie. Następnie w imieniu Prezydenta 
Miasta  wniósł  o podjęcie uchwały.   
 Przewodniczący Rady Miasta A.Orzechowski poprosił o przedstawienie opinii 
przez komisje: 
>  Przewodniczący Komisji Budżetowej i Rozwoju Gospodarczego R.Baranowski 
poinformował, że komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały.  
> Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Rodziny W.Paczkowska poinformowała, 
że komisja pozytywnie zaopiniowała zmiany budżecie miasta w części dot. oświaty. 
  W  związku z brakiem formalnych zastrzeżeń Przewodniczący Rady Miasta 
A.Orzechowski poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie jak wyżej; 22 głosami 
„za”, przy 0 głosach „przeciw”  i 0 głosach wstrzymujących – jednomyślnie „za” radni 
podjęli Uchwałę   Nr XIII/123/07 w sprawie  zmian w budżecie miasta Ełku na 2007 
rok. Uchwała w załączeniu do protokołu. W trakcie głosowania nieobecny radny 
E.Palczewski.               
 

*   *   * 
2) Projekt uchwały w sprawie ustalenia najniższego wynagrodzenia zasadniczego                   
w jednostkach organizacyjnych Gminy Miasta Ełku, w załączeniu do protokołu. 
 Zastępca Prezydenta Miasta  Artur Urbański omówił projekt uchwały i wniósł               
o podjęcie. 
  Przewodniczący Rady Miasta A.Orzechowski poprosił o przedstawienie opinii 
przez komisje: 
>  Przewodniczący Komisji Budżetowej i Rozwoju Gospodarczego R.Baranowski 
poinformował, że komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały.  
> Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Rodziny W.Paczkowska poinformowała, 
że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
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 Nie wniesiono formalnych wniosków i zastrzeżeń. 
 Przewodniczący RM A.Orzechowski poddał pod głosowanie projekt uchwały                 
w sprawie jak wyżej; 22 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw”  i 0 głosach 
wstrzymujących – jednomyślnie „za”  radni podjęli Uchwałę Nr XIII/124/07                  
w sprawie ustalenia najniższego wynagrodzenia zasadniczego w jednostkach 
organizacyjnych Gminy Miasta Ełku.  Uchwała  w załączeniu do protokołu. W trakcie 
głosowania nieobecny radny E.Palczewski.               
 

*  *  * 
3) Projekt uchwały w sprawie uzgodnienia ustalenia wartości jednego punktu w złotych 
dla pracowników samorządowych zatrudnionych w jednostkach organizacyjnych Gminy 
Miasta Ełku, w załączeniu do protokołu. 
 Zastępca Prezydenta Miasta  Artur Urbański omówił projekt uchwały i wniósł               
o podjęcie. 
  Przewodniczący Rady Miasta A.Orzechowski poprosił o przedstawienie opinii 
przez komisje: 
>  Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Rodziny W.Paczkowska poinformowała, 
że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
> Przewodniczący Komisji Budżetowej i Rozwoju Gospodarczego R.Baranowski 
poinformował, że komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały.  
 W związku z brakiem chętnych do zabrania głosu Przewodniczący RM 
A.Orzechowski poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie jak wyżej; 22 głosami 
„za”, przy 0 głosach „przeciw”  i 0 głosach wstrzymujących – jednomyślnie „za” radni 
podjęli Uchwałę Nr XIII/125/07 w sprawie uzgodnienia ustalenia wartości jednego 
punktu w złotych dla pracowników samorządowych zatrudnionych w jednostkach 
organizacyjnych Gminy Miasta Ełku. Uchwała w załączeniu do protokołu. W trakcie 
głosowania nieobecny radny E.Palczewski.               
 

*   *   * 
4) Projekt uchwały w sprawie zawarcia porozumienia z Powiatem Ełckim dotyczącego 
świadczenia przez Mazurski Ośrodek Doskonalenia Nauczycieli w Ełku usług 
edukacyjnych w zakresie doradztwa metodycznego i doskonalenia zawodowego 
nauczycieli oraz kadry kierowniczej szkół i przedszkoli publicznych, dla których 
organem prowadzącym jest Gmina Miasto Ełk,   w załączeniu do protokołu. 
 Zastępca Prezydenta Miasta  Artur Urbański omówił projekt uchwały i wniósł               
o podjęcie. 
  Przewodniczący Rady Miasta A.Orzechowski poprosił o przedstawienie opinii 
przez komisje: 
>  Przewodniczący Komisji Budżetowej i Rozwoju Gospodarczego R.Baranowski 
poinformował, że komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały.  
> Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Rodziny W.Paczkowska poinformowała, 
że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 Nie wniesiono formalnych wniosków i zastrzeżeń. 
 Przewodniczący RM A.Orzechowski poddał pod głosowanie projekt uchwały                 
w sprawie jak wyżej; 19 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw”  i 1 głosie 
wstrzymującym  radni podjęli Uchwałę Nr XIII/126/07  w sprawie zawarcia 
porozumienia z Powiatem Ełckim dotyczącego świadczenia przez Mazurski Ośrodek 
Doskonalenia Nauczycieli w Ełku usług edukacyjnych w zakresie doradztwa 
metodycznego i doskonalenia zawodowego nauczycieli oraz kadry kierowniczej 
szkół i przedszkoli publicznych, dla których organem prowadzącym jest Gmina 
Miasto Ełk. Uchwała w załączeniu do protokołu. W trakcie głosowania nieobecni radni: 
I.Dzienisiewicz, I.Podwojski, E.Palczewski.         
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*    *   * 
  

5)  Projekt uchwały w sprawie upoważnienia Prezydenta  Miasta Ełku do przyjęcia 
środków finansowych na dofinansowanie projektu pn. „Budowa boiska 
wielofunkcyjnego” oraz ustanowienia formy zabezpieczenia prawidłowej realizacji 
umowy,  w załączeniu do protokołu. 
 Prezydent Miasta T.Andrukiewicz omówił i wniósł o odjęcie uchwały. 
 Przewodniczący Rady Miasta A.Orzechowski poprosił o przedstawienie opinii 
przez komisje: 
>  Przewodniczący Komisji Budżetowej i Rozwoju Gospodarczego R.Baranowski 
poinformował, że komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały.  
> Przewodniczący Komisji Sportu, Turystyki i Rekreacji T.Przekop poinformował, że 
komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  
 Nie podjęto dyskusji. 
 Przewodniczący Rady Miasta  A.Orzechowski poddał pod głosowanie projekt 
uchwały w sprawie jak wyżej;   20 głosami „za”, przy  0 głosów „przeciw” i 0 głosach 
wstrzym.- jednomyślnie „za” radni podjęli Uchwałę Nr XIII/120/07 w sprawie 
upoważnienia Prezydenta  Miasta Ełku do przyjęcia środków finansowych na 
dofinansowanie projektu pn. „Budowa boiska wielofunkcyjnego” oraz ustanowienia 
formy zabezpieczenia prawidłowej realizacji umowy.  Uchwała w załączeniu do 
protokołu. W trakcie głosowania nieobecni radni: W.Kwiatkowski, I.Podwojski, 
J.Wielgat.       
  

*  *  * 
6)  Projekt uchwały w sprawie polityki oświatowej Miasta Ełku na lata 2007 – 2013,                
w załączeniu do protokołu. 
 Prezydent Miasta T.Andrukiewicz omówił i wniósł o odjęcie uchwały. 
 Radny J.Czepułkowski wyraził zadowolenie z przygotowanej polityki oświatowej 
na lata 2007 – 2013. Poinformował, że Klub Radnych Lewica i Demokraci udziela 
poparcia oraz będzie głosował  za podjęciem uchwały. 
 Zastępca Prezydenta Miasta  Artur Urbański poinformował, że na posiedzeniu 
Komisji Oświaty, Kultury i Rodziny zostały naniesione i przyjęte poprawki do polityki 
oświatowej.  
 Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Rodziny W.Paczkowska 
poinformowała, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały wraz                        
z poprawkami.. 
 Nie podjęto dyskusji i nie wniesiono zastrzeżeń. 
 Przewodniczący RM A.Orzechowski poddał pod głosowanie projekt uchwały              
w sprawie jak wyżej;  23 głosami „za”, przy  0 głosów „przeciw” i 0 głosach wstrzym.- 
jednomyślnie „za”   radni podjęli Uchwałę Nr XIII/128/07 w sprawie  polityki 
oświatowej Miasta Ełku na lata 2007 – 2013. Uchwała w załączeniu do protokołu. 
 

*   *  * 
7) Projekt uchwały w sprawie ustalenia stawki jednostkowej dotacji przedmiotowej na 
realizację zadań własnych gminy dla zakładu budżetowego pod nazwą: Miejski Ośrodek 
Sportu   i Rekreacji, w załączeniu do protokołu. 
 Zastępca Prezydenta Miasta A.Urbański omówił i wniósł o odjęcie uchwały. 
 Przewodniczący Rady Miasta A.Orzechowski poprosił o przedstawienie opinii 
przez komisje: 
>  Przewodniczący Komisji Sportu, Turystyki i Rekreacji T.Przekop poinformował, że 
komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  
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> Przewodniczący Komisji Budżetowej i Rozwoju Gospodarczego R.Baranowski 
poinformował, że komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały.  
 Nie podjęto dyskusji. 
 Przewodniczący Rady Miasta  A.Orzechowski poddał pod głosowanie projekt 
uchwały w sprawie jak wyżej;   22 głosami „za”, przy  0 głosów „przeciw” i 1 głosie 
wstrzym. radni podjęli Uchwałę Nr XIII/129/07 w sprawie ustalenia stawki 
jednostkowej dotacji przedmiotowej na realizację zadań własnych gminy dla 
zakładu budżetowego pod nazwą: Miejski Ośrodek Sportu   i Rekreacji. Uchwała              
w załączeniu do protokołu. 
 

*    *   * 
8) Projekt uchwały w sprawie uzgodnienia treści projektu rozporządzenia Wojewody 
Warmińsko-Mazurskiego w sprawie Obszaru Chronionego Krajobrazu Pojezierza 
Ełckiego, w załączeniu do protokołu. 
 Naczelnik Wydziału AGG Sławomir Chilicki zreferował i  uzasadnił potrzebę 
wyrażenia stanowiska w formie uchwały. 
 Nie wniesiono formalnych wniosków i zastrzeżeń. 
 Przewodniczący RM A.Orzechowski poddał pod głosowanie projekt uchwały                 
w sprawie jak wyżej; 19 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw”  i 3 głosach wstrzym.  
radni podjęli Uchwałę Nr XIII/130/07  w sprawie uzgodnienia treści projektu 
rozporządzenia Wojewody Warmińsko-Mazurskiego w sprawie Obszaru 
Chronionego Krajobrazu Pojezierza Ełckiego. Uchwała w załączeniu do protokołu.            
W trakcie głosowania nieobecna radna W.Paczkowska. 
 

*   *   * 
 
9) Projekt uchwały w sprawie wyrażenia stanowiska o przebiegu drogi ekspresowej „Via 
Baltica”, w załączeniu do protokołu. 
 Prezydent Miasta T.Andrukiewicz omówił i wniósł o odjęcie uchwały. 
 Nie wniesiono formalnych wniosków i zastrzeżeń. 
 Przewodniczący RM A.Orzechowski poddał pod głosowanie projekt uchwały                 
w sprawie jak wyżej; 23 głosami „za”, przy  0 głosów „przeciw” i 0 głosach wstrzym.- 
jednomyślnie „za”   radni podjęli Uchwałę Nr XIII/131/07 w sprawie wyrażenia 
stanowiska o przebiegu drogi ekspresowej „Via Baltica”. Uchwała w załączeniu do 
protokołu. 
 

*   *   * 
10)Projekt uchwały w sprawiezmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia wieloletniego 
programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem miasta w latach 2004 – 2009,                  
w załączeniu do protokołu. 
 Prezydent Miasta T.Andrukiewicz omówił i wniósł o odjęcie uchwały. 
  Przewodniczący Rady Miasta A.Orzechowski poprosił o przedstawienie opinii 
przez komisje: 
>  Przewodniczący Komisji Budżetowej i Rozwoju Gospodarczego R.Baranowski 
poinformował, że komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały.  
> Przewodniczący Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych Idzi Podwojski poinformował, 
że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  
 Nie podjęto dyskusji. 
 Przewodniczący Rady Miasta  A.Orzechowski poddał pod głosowanie projekt 
uchwały w sprawie jak wyżej;   22 głosami „za”, przy  0 głosów „przeciw” i 0 głosach 
wstrzym.- jednomyślnie „za” radni podjęli Uchwałę Nr XIII/133/07                        
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w sprawie uchwalenia wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym 
zasobem miasta w latach 2004 – 2009. Uchwała w załączeniu do protokołu. W trakcie 
głosowania nieobecny K.Dudzis. 
 

*   *   * 
11) Projekt uchwały w sprawie powołania zespołu opiniującego kandydatów na 
ławników, w załączeniu do protokołu. 
 Przewodniczący Rady Miasta A.Orzechowski poinformował, że zgodnie  ustawą 
z dnia 27 lipca 2001 r. Prawo o ustroju sądów powszechnych Rada powinna powołać  
zespół opiniujący kandydatów na ławników. Poinformował, że w porozumieniu i w 
uzgodnieniu w poszczególnych klubach radnych, do zespołu zaproponowane zostały 
następujące osoby: 

1) Pieńkowski Waldemar Paweł - Przewodniczący Zespołu  
2) Bińczak Tomasz – członek 
3) Czepułkowski Jerzy Mieczysław – członek 
4) Orzechowski Andrzej – członek 
5) Orłowska Ewa - członek 
6) Wisowaty Bogusław – członek 

Nie podjęto dyskusji i nie zgłoszono zastrzeżeń. 
 Przewodniczący Rady Miasta  A.Orzechowski poddał pod głosowanie projekt 
uchwały w sprawie jak wyżej z zaproponowanym skłądem zespołu;   23 głosami „za”, 
przy  0 głosów „przeciw” i 0 głosach wstrzym.- jednomyślnie „za” radni podjęli Uchwałę 
Nr XIII/132/07 w sprawie powołania zespołu opiniującego kandydatów na 
ławników. Uchwała w załączeniu do protokołu.  
 
Do punktu -6- 
  W załączeniu do protokołu informacja z wykonania budżetu miasta Ełk za 
I półrocze 2007 roku, przyjęta Zarządzeniem Nr 242/07 Prezydenta Miasta Ełk z dnia   
14  sierpnia 2007 roku w sprawie przyjęcia informacji z wykonania budżetu miasta Ełk 
za I półrocze 2007 roku.  

Przewodniczący Rady Miasta A.Orzechowski dalsze prowadzenie obrad 
przekazał Wiceprzewodniczącemu Rady Miasta Edwardowi Palczewskiemu, ponieważ 
musiał opuścić salę obrad ze względu na pilne sprawy służbowe.   
 Prezydent Miasta T.Andrukiewicz omówił wykonanie budżetu miasta Ełk za 
I półrocze 2007 roku, zgodnie z powyższą informacją. 

Nie podjęto dyskusji w temacie i nie wniesiono zastrzeżeń. 
W związku z brakiem chętnych do zabrania głosu Wiceprzewodniczący Rady 

Miasta Edward Palczewski stwierdził, że Rada przyjęła wykonanie budżetu miasta Ełk za 
I półrocze 2007 roku, przyjęte Zarządzeniem Nr 242/07 Prezydenta Miasta Ełk z dnia   
14  sierpnia 2007 roku w sprawie przyjęcia informacji z wykonania budżetu miasta Ełk 
za I półrocze 2007 roku.  
 
Do punktu -7- 
 Radny Tomasz Bińczak podziękował za uwzględnienie zgłoszonego wniosku dot. 
ustawienia znaku zakazu wjazdu na plażę. Ponowił prośbę o przedstawienie kosztów 
wywozu śmieci do punktu najdalej położonego od naszego miasta, do którego mogłyby 
być wywożone       w przyszłości śmieci z Ełku.  
Kolejne kwestie poruszone przez radnego dotyczą: 
– Prezydent Miasta około pół roku temu obiecał, że zajmie się niedzielnym handlem na 

targowicy miejskiej. Radny prosi o stanowisko Prezydenta w tej sprawie. 
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– Przejazd przez miasto samochodów ciężarowych oraz TIR. Czy jest możliwość, aby 
jeździły one ulicą Sikorskiego i obwodnicą, a nie przez centrum miasta? 

– W budynku przy ulicy Armii Krajowej 47 znajduje się sklep czynny  całą dobę. W 
imieniu mieszkańców budynku, radny postuluje o zwiększenie kontroli nad 
funkcjonowaniem sklepu poprzez częstsze patrole Straży Miejskiej i  policji. 

 
 Radny Jerzy Czepułkowski zaapelował do Prezydenta Miasta, aby nie zajmował 
się niedzielnym handlem na targowicy. Niedzielny handel na targowicy miejskiej wszedł 
do tradycji miasta i  odbywa się on z woli handlujących oraz kupujących. Należy tylko 
zadbać i zwrócić uwagę, aby odbywał się on w sposób cywilizowany. 
 
 Radny W.Pieńkowski poruszył problem psich odchodów. W mieście brak jest 
pojemników  z przeznaczeniem na zwierzęce odchody. Zwrócił się z zapytaniem, kiedy 
będą ustawione właściwe pojemniki do tego celu ? 
  
 Prezydent Miasta Tomasz Andrukiewicz zasygnalizował odpowiedzi na 
zgłoszone zapytania i interpelacje: 

– symulacja dot. kosztów wywozu  śmieci do najdalszego punktu od miasta 
zostanie przedstawiona, 

– odnośnie przejazdu TIR przez miasto i skierowanie ich na obwodnicę – można 
ustawić odpowiednie znaki drogowe, ale wówczas należałoby egzekwować to. 
Temat do przyjrzenia się.  

– sprawa mieszkańca z budynku ul. Armii Krajowej 47 jest znana i rozpatrywana. 
– ustawienie pojemników na odchody zwierzęce jest możliwe. Ma to wówczas sens 

kiedy uregulowana będzie gospodarka odpadami w mieście. Należy  temu 
problemowi zaradzić. 

 
 Wiceprzewodniczący Rady Miasta E.Palczewski nawiązując do wypowiedzi 
radnego W.Pieńkowskiego, przypomniał, że Gmina Miasto Ełk na przełomie roku 2005 – 
2006 prowadziła szeroką akcję profilaktyczną uświadamiającą naszych mieszkańców w 
zakresie sprzątania po swoich pieskach. Z chwilą zakończenia tej akcji Straż Miejska 
miała radykalnie podchodzić do właścicieli piesków, które brudzą i ich właściciele nie 
zwracają na to uwagi. Czas upłynął, a ze strony Straży Miejskiej reakcji nie widać. Radny 
zawnioskował do Prezydenta Miasta, aby zwrócił uwagę Straży Miejskiej, by baczniej 
przyjrzała się przestrzeganiu uchwał porządkowych Rady Miasta.  
 Prezydent Miasta T.Andrukiewicz przyznał, że jest to problem i poinformował, że 
zwrócił uwagę Straży Miejskiej i zobowiązał do karania za nieprzestrzeganie przepisów 
w tym zakresie. Liczba mandatów za wykroczenia z tego tytułu wzrosła o 100%.  
Niemniej pozostaje problem co zrobić z tym co zostanie sprzątnięte. Należy tematem się 
zająć, gdyż jest to poważny problem. 
  Wiceprzewodniczący Rady Miasta E.Palczewski przypomniał, że  sprawa 
związana z rozstawieniem pojemników do składowania odpadów po pieskach jest 
zadaniem miasta. Należy poważnie przyjrzeć się temu i w budżecie miasta na rok 2008  
ująć pewną kwotę na zakup takich pojemników.  
 
Do punktu -8- 
 Wiceprzewodniczący Rady Miasta W.Kwiatkowski nawiązując do tematu 
oznakowania dróg krajowych na terenie miasta – poinformował, że  oznakowanie na 
terenie miasta jest nieaktualne               i niewłaściwe. Pomimo, że minęło 8 miesięcy od 
zmiany trasy drogi nr 16, Generalna Dyrekcja Dróg Krajowych i Autostrad nie zmieniła 
w mieście oznakowania.  Radny zwraca się z prośbą  do Prezydenta Miasta, aby wystąpił 
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do  Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad z pismem zobowiązującym do 
właściwego oznakowania swoich dróg. Nie należy tolerować i dopuszczać do sytuacji, że 
na naszych drogach stoją znaki niewłaściwe. 
 
 Radny Tomasz Bińczak podziękował za otrzymaną odpowiedź na interpelację 
zgłoszoną na ostatniej sesji, a dot. placu zabaw. Interpelacja wyjaśnia wszystkie 
wątpliwości. Radny zwraca się            z prośbą o informację kiedy obecny plac zabaw 
zostanie zlikwidowany i od kiedy pojawi się                   w nowym atrakcyjniejszym 
miejscu?  
 
 Radny T.Przekop poinformował, że posiedzenie Komisji Spotu, Turystyki i 
Rekreacji odbędzie się w dniu 3 września o godzinie 13.00, a nie jak w zaproszeniu o 
godz.11.00. 
 
 Radny R.Baranowski poinformował, że w czerwcu bieżącego roku Gazeta Prawna 
opublikowała ranking gmin pt. „Europejska Gmina, Europejskie Miasto”. Pozycja w 
rankingu uzależniona była od kilku mierników i była średnią ważoną wartością 
podpisanych umów                        o dofinansowanie, wartością przeciętnego projektu i 
ilością  projektów dofinansowywanych ze środków unijnych w rozliczeniu na 1000 
mieszkańców.  Miasto Ełk znalazło sie na 50 miejscu                 w województwie 
warmińsko-mazurskim i na 925 miejscu w kraju.  Miasta z naszego województwa, które 
znalazły się na czołowych miejscach w rankingu: Elbląg, Olsztyn, Mikołajki, Pisz, Stare 
Juchy. Dla porównania Elbląg w rankingu uzyskał 1608, a Ełk tylko 215  punktów. 
Ranking był sporządzony według stanu na 30 czerwca 2006 roku. Radny informuje o tym 
i nie chciałby, aby przeszłoroczny ranking utrzymał miasto na tej pozycji lub ta pozycja 
uległa obniżeniu. Radny dostrzega działania podejmowane przez Prezydenta w celu 
wzmocnienia zespołu ludzi, który zajmuje się pozyskiwaniem środków. Niemniej 
apeluje, aby Prezydent zwiększył działania i aby tą pozycję miasta w rankingu poprawić.  
  Prezydent Miasta T.Andrukiewicz odpowiadając poinformował, że w sprawie 
placu zabaw rozmawiał z radnym. Również uważa, że plac zabaw dla dzieci jest  
ważnym miejscem w naszym mieście. W przyszłym roku planuje się, że  powstaną dwa 
nowe place zabaw. Pan Prezydent nie jest zadowolony z pozycji Ełku w rankingu, o 
którym informował radny Baranowski. Niestety                  w przyszłym roku nie należy  
spodziewać się, że będziemy na wysokich pozycjach, gdyż                          w bieżącym 
roku nie zostały uruchomione fundusze, które miały być uruchomione. Są informacje          
z Urzędu Marszałkowskiego, że mogą być trudności z uruchomieniem środków do końca 
roku. Miasto jest przygotowane na kilka konkursów,  między innymi związanych z 
pozycjami drogowymi, rewitalizacją kamienic. Wiele rzeczy jest niezależnych od nas.  
 
 Wiceprzewodniczący Rady Miasta E.Palczewski przekazał informacje: 
– Wojewoda Warmińsko-Mazurski rozstrzygnięciami nadzorczymi z dnia 14 sierpnia 

2007 r. stwierdził nieważność podjętych  uchwał w dniu 31 lipca 2007 roku w 
sprawie odwołania Zastępcy Kierownika Urzędu Stanu Cywilnego oraz  w sprawie 
odwołania Kierownika Urzędu Stanu Cywilnego. 

– Otrzymaliśmy Apel podpisany przez Wojewodę Warmińsko-Mazurskiego,  
Marszałka Województwa Warmińsko-Mazurskiego i Prezesa Warmińsko-Mazurskiej 
Izby Rolniczej, w którym zwracają się z prośbą do gmin i powiatów województwa o 
pomoc dla rolników poszkodowanych w wyniku gradobicia jakie miało miejsce dnia 
27 lipca 2007r. Odczytał treść Apelu.  

– W Biurze Rady Miasta znajduje się Raport Programu Badawczego UE Stanu i 
Rozwoju Sektora Handlu i Usług w Ełku. Zainteresowani radni mogą z tym 
dokumentem zapoznać się. 
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Do punktu -9- 
 Wobec wyczerpania porządku obrad Wiceprzewodniczący Rady Miasta Edward  
Palczewski zamknął obrady XIII sesji Rady Miasta w dniu  28 sierpnia 2007 roku                
o godzinie 1325 . 
 
Protokołowała:  
        Przewodniczyli obradom: 
Elżbieta Liziewska 
            Andrzej Orzechowski           Edward Palczewski 
 


